
Referat fra bestyrelsesmødet den 4. juni 2024 
 

Beboer ønsker at starte et motionsrum. Da der er et rum til dette, siger bestyrelsen god for det. 

 

Vi har en udgift Ifm. aflysningen af sommerfesten til musikken og brød mænd. 

 

Vi accepterer flytning af masten på marken, som bliver flyttet længere ind grundet vejdirektoratets 

fremtidsplaner. 

 

Bordebænke sæt er modtaget til Torvedag. 

 

Åstedvej 63 status på udestue. Bestyrelsen skal behandle klagen om det er berettiget. Vi holder fast på vores 

krav om, at de skal betale for nedrivningen af udestuen. 

 

Clever Ladestander er bestilt og der er 16-20 leveringstid. fra d. 16.5. 

 

Henvendelse Ottingvej 55. Klager over skraldområderne. Indtil vi finder en bedre løsning, piller vi træværket 

rundt om skraldespandene ned. Dette bliver fjernet grundet rotteplager og nedslidte trærammer. 

 

En beboer har henvendt sig vedr. cykling på fortov. Da der er cykling forbudt skilte på stierne henviser vi til at 

forældrene tager snakken med deres børn og overholder dem. 

 

 

Hoppeborg bliver flytter over ved bygning 3. grundet skærpet sikkerhedskrav. Vi i bestyrelsen sørger for 

bemanding/opsynsmand af hoppeborgen. 

 

 

Nye vinduer og døre. Vi arbejder på de løsninger vi godt vil have. Vi 

nedsætter et udvalg når vi hører fra rådgiver. 

 

Hegn ved boldbanen mod Åstedvej pilles ned, da det er for dyrt at få et nyt. 

 

Poppeltræerne beskæres /fældes ved volden i skoven da de er sprøde og knækker. Anlægsgartneren står for 

vurderingen. 

 

Der bestilles 2 nye vaskemaskiner til fællesvaskeri. 

 

Affalds sortering. Vi er i løbende dialog med skraldemænd og kommunen. 

 

Torvedagen alle i bestyrelsen er på for at få alt til at flaske sig på dagen. 

 

Der bliver stjålet en del tøj i vaskeriet og der er stillet forslag om at opsætte overvågning for at komme 

problemet til livs. 

 

Vi opfordre folk til at overholde hastighedsbegrænsningen på området på 20 km/t grundet flere episoder, hvor 

det var ved at gå galt. 

 


